
HOTEL PROVERBS Taipei x UAA Congress 2025_Reservation Form

Guest Name 住客姓名：
Arrival  
Flight/Time 抵台班機/時間：

Arrival Date 入住日期：
Departure 
Flight/Time 離台班機/時間：

Departure Date 退房日期： Room Type 房間型態     ： Classic Room 精采客房

No. of Rooms 房間數量： Marriott Bonvoy 萬豪旅享家:

No. of Guests 入住人數：
Points can only be earned by the staying guest who personally pays 
for the stay. 僅限實際入住且自行付款之會員可累積萬豪點數。

Cancellation Policy 
取消條款

Cancellation must be received 72 hours prior to the arrival time. Failure to cancel within the agreed terms and no 
show will incur one night accommodation fee per room. 
若需取消或更改訂房，請於入住日期前72小時通知本飯店並取得取消訂房證明。住客於入住日期前72小時之內取消、更
改訂房或未於預訂到達日當日入住，本飯店有權收取第一晚房租之全部費用。

Airport Limousine Service  
機場接送服務

Airport to Hotel 機場至飯店 (One Way) Hotel to Airport 飯店至機場 (One Way)

【    】No 不要         【    】YES要

【    】BENZ / BMW $2600 (TPE Airport) 【    】BENZ / BMW  $2600 (TPE Airport)

【    】BENZ Van( 7 Seats)         $3000 (TPE Airport) 【    】BENZ Van( 7 Seats)   $3000 (TPE Airport)

【    】BENZ / BMW $1800 (TSA Airport) 【    】BENZ / BMW $1800 (TSA Airport)

【    】BENZ Van( 7 Seats) $1800 (TSA Airport) 【    】BENZ Van( 7 Seats) $1800 (TSA Airport)

Transportation service cancellation is required 4 hours prior to flight landing or a "No Show" charge will be applied.
如需取消或更改接送服務，請於班機抵達前4小時通知，否則本飯店將收取單程費用之全額。

We / I would like to use credit card to guarantee for the above mentioned charges. 本人/公司願以信用卡確認擔保以上項目之消費金額。

Cardholder 持卡人姓名：

Card Type 信用卡種類： 【    】VISA      【    】MASTER      【    】AE      【    】JCB      【    】OTHER

Card No. 信用卡卡號： Expiry 有效期限：

(Please send a copy of credit card back & front with signature)
(簽名請與信用卡一致，並附上信用卡正反面影印本)

Signature
持卡人簽名：

Please read the above detail and mail to reservation@hotel-proverbs.com. For further assistance contact sales at cathylee@ghg.com.tw 
請詳細填寫此訂房確認授權書並回傳至reservation@hotel-proverbs.com ，或是聯絡業務代表 cathylee@ghg.com.tw 來協助您其他事項
Hotel check in time is 15:00 and check out time is 12:00. Thank you for choosing HOTEL PROVERBS Taipei, we look forward to welcoming 
you.本飯店之入住時間為下午三時，退房時間為中午十二時。賦樂旅居感謝您的訂房，並誠摯期待您的光臨。
We provide 10% off for 1F L'IDIOT Restaurant / 3F East End Bar (exclude service charge). If reservation is needed, please contact us in advance.
The promotion is inappl icable in the nat ional hol idays and special  hol idays.
住宿期間1F L'IDIOT Restaurant / 3F East End Bar 房客可享9折優惠(服務費不予折扣)。如果需要預訂，請提前與我們聯繫。
本優惠不適用於政府頒佈之連續國定假日、特殊節日。

Signature
訂房確認簽名

賦樂旅居   HOTEL PROVERBS Taipei                                                                           
56, Sec.1, Da'an Road, Da'an Dist., Taipei City 106, Taiwan  

106 台北市大安區大安路一段56號
Sales Representative: +886 2 7721 6699 #6613                               

Hotel Telephone Number: +886 2 2271 1118 

Booking is confirmed only after the hotel provides a confirmation number (RV number) and official stamp.  
訂房需經飯店回覆訂房確認號並加蓋章戳後方為成立。

The two fields below are to be completed by the hotel. 此欄位由飯店填寫。

RV Number  
訂房確認號

Total Room Charge (Incl. Tax) 
訂房總費用 (含稅):
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